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Vores hjemmeside var i efteråret udsat for et hacker angreb. Vi har skiftet 

hostingselskab samt skiftet til en nyere platform hvor vi skulle være mere sikret mod 

disse angreb. Samtidig har Lars Møller tilbudt at vedligeholde vores hjemmeside. I 

den forbindelse har hjemmesiden fået et nyt og overskueligt layout. 

I starten af året var der igen mulighed for at aflevere juletræer i en til lejligheden 

opstillet container – Containeren blev flittigt benyttet og mængden af henkastede 

juletræer på fællesarealerne efter nytår var væsentligt reduceret – hvorfor vi valgte 

at gentage tilbuddet i 2017. 

Begge legepladser er blevet malet i løbet af sommeren, målene på den lille 

legeplads er blevet udskiftet, og der er udbedret revner i stamvejen. 

Udstykningen af det sidste areal ved rundkørslen er nu godt i gang. Bestyrelsen 

havde i den forbindelse gjort indsigelse mod placeringen af udkørslen fra det nye 

kvarter, der kommer til at ligge meget tæt på udkørslen fra Stenbjergkvarteret. Der 

er ikke taget højde for indsigelsen i den besluttede lokalplan, men til vores store 

glæde er der afsat penge til etablering af fortov langs Toustrupvej fra rundkørslen til 

Stenbjergkvarteret. Et højt ønske ser nu ud til at gå i opfyldelse efter mere end 10 

års dialog med kommunen herom. 

Ligeledes har bestyrelsen gjort indsigelse mod vejbetjeningen af den nye udstykning 

mod Nr. Tanderupvej, hvor vejbetjeningen er planlagt via Stenbjergkvarterets 

stamvej. Vi afventer her den endelige afgørelse. 

Støj fra omfartsvejen har i årets løb været vendt på bestyrelsesmøderne, og vi har 

udbedt kommunen en samlet plan for støjbegrænsning af hele kvarteret. 

Tilbagemeldingen er at det fremgår af VVM redegørelsen for nye motorvej at  

såfremt stykket fra skolen til messemotorvejen udbygges til motorvej, skal der laves 

en støjafskærmning mod boligerne i Stenbjergkvarteret. 

 

 

 






